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Zápis  z 1.  schůze  osadního  výboru  městské  části  Nedvědice  dne  8. 4. 2019

Přítomni:  Gabriela  Procházková,  Aleš  Novák,  Rostislav  Novotný-Hanzal

Host:  Pavel  Lintner

Body  :

1.  Kontejnery  na tříděný  odpad  -  nedostatečné  množství  kapacity  hlavně  na plasty.  Prosíme  dodat

další  sadu  -  umístění  1. sady  na parkoviště  před  budovou  školy  a 2. sady  na rozcestí  u Fraitů

2. Osvětlení  příjezdové  cesty  k domu  rodiny  Pospíšilových  (mají  malé  děti,  které  chodí  ráno  na

autobus)  a samotná  oprava  cesty  (díry  jsou  tak  velké,  že už jezdí  po travnaté  ploše)

3. Vyčištění  stoky  u domů  č. 17  a 18  -  návrh  nějakého  řešení

4.  Díry  v hlavní  komunikaci  ve spodní  části  obce  -  Fraitovi

5. CestadoRybovyLhoty-bylaopravena,alezdůvodučastéhoužívánítěžkétechnikyfyDRS

bohužel  opět  zničena  -  z toho  plyne  dotaz  občanů  na váhové  omezení  aut  průjezdem  obce  a

z obce  směrem  do Soběslavi  a právě  do Rybovy  Lhoty.  Nebezpečné  úseky  hlavně  v kopci  a úzké

zatáčce  dole  při odbočení  na Nedvědice  jsou  největším  problémem,  kde  velké  traktory  s přívěsy

potkáváme,  není  možné  se vyhnout,  osobáky  musí  couvat,  krajnice  se sváží.

6. Oprava  pomníku  pod kostelem-  návrh  jak  celé  opravit,  osadit,  oddělit  od silnice

Zapsala:  Gabriela  Procházková


